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Recomendar

Una imatge de la senyalització que
hi ha a la zona on hi va haver
l'accident. Foto: LLUÍS SERRAT.
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Notícies de ...

Figueres Girona

Infraestructures i serveis

INFRAESTRUCTURES

El subdelegat diu que es critica l'N-II “faci el qu e es faci”
Carles Jaume respon a Santi Vila que “no es poden resoldre tots els problemes d'infraestructures en un any”

12/04/12 02:00 - FIGUERES - MAR VICENTE

El subdelegat del govern espanyol a Girona, Carles Jaume, afirma que té la sensació que es
criticaria l'N-II “s'hagués proposat el que s'hagués proposat [fent referència al pressupost]” i
critica que “contra aquest govern tot s'hi val i potser no és així com es fan les coses”. Carles
Jaume assegura que l'N-II  és una “prioritat”  però que “no es pot demanar  al govern de
Mariano Rajoy  que solucioni  tots els problemes d'infraestructures de Girona en el primer
pressupost”. Ho ha dit en resposta a les crítiques de l'alcalde de Figueres, Santi Vila, que va
dir que la deixadesa de l'N-II “clama el cel”. El subdelegat li responia així: “Santi Vila, millor
que ningú, sap el que és donar suport a un govern que ha de fer polítiques d'austeritat i deixar
d'invertir en temes molt importants per les herències nefastes dels governs anteriors.”

Jaume defensa que s'ha hagut de prioritzar i que el govern espanyol va apostar per “acabar
les obres del tram entre Sils i Caldes de Malavella i planificar el desdoblament de la resta de
l'N-II”.

S'havia d'haver reparat

El subdelegat també es va referir  al fet que gairebé dos mesos després de l'accident del
cinturó de ronda on van morir  cinc persones encara quedin rastres a la carretera.  Carles
Jaume va dir que “la reparació s'ha fet en part i estava previst d'acabar l'actuació la nit d'ahir
[per dimarts]” però que “les previsions de pluja van fer que s'anul·lés”. El subdelegat espera
que es pugui fer aviat, “probablement la setmana que ve”.

Recoder critica la inversió de l'Estat en l'N-II
El conseller de Territori i Sostenibilitat, Lluís Recoder, va repassar ahir en una entrevista a El matí de Catalunya Ràdio els
pressupostos del Ministeri de Foment per a Catalunya el 2012. Recoder els va qualificar de “decebedors”, i va lamentar la
poca inversió prevista: “Les prioritats continuen sent molt ideològiques, recuperant amb l'alta velocitat l'estat radial actual en
carreteres.” El conseller va posar com a exemple el desdoblament a l'N-II a les comarques gironines, de la qual va dir que
hi destinaran només “quatre duros” per al tram entre Sils i Caldes, i la resta continuarà igual. Respecte a la posada en
servei del TAV, va confiar que estigui a punt a finals d'any, i de l'aeroport de Girona va afirmar que el problema de les taxes
i la categoria “s'ha resolt bé i no canviaran les claus del conveni amb Ryanair”.
o.mas

Darrera actualització ( Dijous, 12 d'abril del 2012 02:40 )
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